
Protokoll 11-2011 fört vid styrelsemöte med Svenska Pudelklubbens Centralstyrelse den 10 
sept. 2011, Scandic Hotell, Upplands Väsby 

Närvarande: Madeleine Bergendahl, ordförande 

Lotta Sandell, vice ordförande 
Lena Tellberg, sekreterare 

Marita Simring, kassör 
Barbro Teglöf 

Lena Petri 
Liss-Britt Elegård 

Lena Jonsson, suppleant 
Anmält förhinder: Christer Ivarsson, suppleant 

 
Inbjudna: Sanna Arvidsson och Peo Grenholm, IT-gruppen § 162 

Vid protokollet: Lena Tellberg 
Innehåller §§157-174 

  
§157 Mötets öppnande 

Madeleine Bergendahl hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat. 
§158 Fastställande av dagordning 

Dagordningen fastställdes. 
§159 Val av justerare 

Mötet valde Liss-Britt Elegård till justerare. 
§160 Föregående mötes protokoll 

Protokoll 10-2011 gicks igenom, godkändes efter en redaktionell ändring och lades till 
handlingarna. 

§161 Ekonomi/medlemssiffror 
Marita Simring förklarar aktuell resultatrapport och balansrapport. Domarkonferensen i oktober 
med högt deltagarantal blir en stor kostnad för klubben. SKK bidrar med 75 % av kostnaden, men 
högst 100 000 kr. Budgeten för 2012 är påbörjad. Beslöts att Marita Simring, Madeleine 
Bergendahl och Lotta Sandell bildar en budgetgrupp. Totalt ser ekonomin bra ut och vi håller oss 
inom budget. 

§162 PudelNytt, hemsidan och Facebook 
Sanna Arvidsson och Peo Grenholm hälsades välkomna av Madeleine Bergendahl för att redovisa 
arbetet med den nya hemsidan. En ny databas i PHP är uppbyggd. CS behöver hjälpa till att 
kontrollera vilka uppgifter på ”gamla” hemsidan som ska flyttas över och vad som är inaktuellt och 
kan tas bort. 
Diskuterades att ge möjlighet att fortsätta annonser efter 3 mån (i samband med temanummer i 
Pudelnytt) på hemsidan till extra kostnad. Beslöts att i fortsättningen ska Pudelnytt 2 och 3 vara 
temanummer, t.ex. färg- eller avelshundnummer. Lena Petri meddelar att Facebook fungerar bra, 
nyheter och aktiviteter kommer snabbt ut. 



§163 Domarkonferens, raskompendium 

Lotta Sandell redovisar den fortsatta planeringen av domarkonferensen 1-2 okt 2011. Vi har fått 
förfrågan om utbildningsbidrag för konferensen utgår för domare som är under vidareutbildning, 
uppdrogs åt Lotta Sandell att kontrollera med SKK. Uppdrogs åt Lotta Sandell att kontrollera 
hundlistan inför konferensen med Christer Ivarsson. Dekoration med pudelsaker, roll-ups etc. 
behövs till konferensen, Ann-Charlotte Hillberger har lovat att bidra med det. 
§164 SPKs 70-års jubileum 

Beslöts att inte beställa några muggar till jubileet. Uppdrogs åt avdelningarnas kontaktpersoner i CS 
att meddela avdelningarna. Uppdrogs åt Marita Simring att meddela avdelningarna om höjt pris till 
100 kr på kalendern. Beslöts att Lotta Sandell kontaktar konstnären Maud Nilsson angående 
rättigheter i framtiden till det ”blå-gula pudelhuvudet”. 

§165 Ordförandekonferens 13 nov 
Ordförandekonferens är planerad den 13 november och inbjudan med preliminärt tidsprogram har 
gått ut. 
§166 Kennelfullmäktige 2011 

Madeleine Bergendahl informerar inför Kennelfullmäktige 2011. Madeleine Bergendahl och Lotta 
Sandell kommer att vara SPKs delegater med en fullmaktsröst också, totalt 3 röster enligt tidigare 
beslut. Motionerna inför KF gicks igenom och förslag till röstning diskuterades. 
§167 Inkomna skrivelser 

1. SKK: ang. vit herdehund, dogo canario, CACIB 
2. SKK: ang. thai bangkaew dog, ej CACIB 

3. SPK södra: ang. förhöjd avgift 
4. REC: info om parning mellan färger 

5. StoKK: Hunddagen 4/9 
6. Svante Frisk: ansökan om utökning av rasregister, CS tillstyrker ansökan 

7. AKC/Eukanuba National, uppdrogs åt Lena Petri att kontakta ägarna till stor o mellan och Lena 
Jonsson ägarna till toy och dvärg på listan (endast champions) 

8. mail från medlem: ansökan om dispens HD-röntgen för storpudel, beslöts att tillstyrka ansökan 
9. SKK: ang. ansökan om Agility och Rallylydnad 

10. Swedog: brev, uppdrogs åt Lena Tellberg att svara 
11. Magnus Hagstedt: ansökan om utökning av rasregister, CS tillstyrker ansökan 

12. SKK: påminnelse om ev. ändringar av utställningsprogram 2012, deadline 1/10 
13. SKK: handlingar inför KF 2011 

14. SKK: rasmonter Hundmässan 2011, anm. senast 30 sept., uppdrogs åt Lena Tellberg att skicka 
in anmälan och vidarebefordra kopior till mellansvenska avdelningen. 

§168 Rapporter 
a) Ordförande: Madeleine Bergendahl meddelar att det bokats 30 st. små uppfödarannonser, en ½ 
sida till Hundsports Rasspecial med pudel i oktober. 
b) Avelskommitén: Barbro Teglöf rapporterar att det inrapporterats ett nytt SA-fall på storpudel och 
att registreringen av flerfärgade pudlar hos SKK följs av Avelskommittén, kontakt tas med SKK vid 
behov. 



c) Övriga: Liss-Britt Elegård rapporterar att årets Pudel-SM tyvärr måste ställas in pga. få anmälda. 
Lena Tellberg rapporterar att Kristina Sahlström och Nils-Arne Törnlöv båda har tackat ja att 
tillsammans bidra med information från Sverige till Lorena Meratis bokprojekt om pudlar och 
pudelklubbar i olika länder. 
§169 Protokoll från avdelningarna 

Västra: 8-11 
Mellan: 5-11 

Södra: 1-7/2011 och 8-11 
Norra: 6 och 7-11 

Ovanstående protokoll gicks igenom och lades till handlingarna. 
§170 Protokoll från SKK 

Inget inkommet. 
§171 Övriga frågor(Pudelnationalen 2014) 

Plats och datum är ännu inte bestämt. Styrelsen uppmanas att fundera på lämpliga personer att hålla 
i utställningen. 

§172 Finns det något som inte får offentliggöras innan justering? 
Nej 

§173 Nästa möte 
Lördagen den 12 november, kl 10.00, lokal ej bestämd 

§174 Avslutning 
Madeleine Bergendahl tackade ledamöterna och avslutade mötet. 

Vid protokollet: 
__________________________ 

Lena Tellberg, sekreterare 
Justeras: 

_____________________________ _________________________________ 
Madeleine Bergendahl, ordförande Liss-Britt Elegård, av mötet vald justerare 

 
 


